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P R O T O K Ó Ł   Nr XLIV/2021 

z XLIV Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej zdalnie  

w dniu 27.12.2021 r.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1410 i trwała do godz. 1730. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice Grażyna Górka otworzyła XLIV Sesję 

Rady Gminy Radziejowice VIII kadencji i powitała radnych, sołtysów  i pracowników 

Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 12 (nieobecny 

radny: Jakub Borowiec, Bogdan Kowalski, Paweł Dymecki) 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice Grażyna Górka przedstawiła proponowany 

porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XLIII/2021. 

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Radziejowice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2021 

rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice. 

10. Uchwała Budżetowa Gminy Radziejowice na 2022 rok.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych Rady 

Gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radziejowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie innym jednostkom 

samorządu terytorialnego zadania własnego Gminy Radziejowice z zakresu opieki nad 

dziećmi w wieku do lat trzech uczęszczającymi do żłobków, klubów dziecięcych lub 

będącymi pod opieką dziennych opiekunów działających na terenie tych jednostek. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w formie 

darowizny. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m. Radziejowice-Parcel. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m. Krze Duże. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m. Zboiska.  

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Sprawy różne. 
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21. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku z nieobecności P. Wójt 

spowodowana sytuacja losową,  zawnioskowała o zdjęcie z proponowanego porządku obrad 

Sesji punktu 4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (Marcin Soból, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Mieczysław Bielak, 

Marek Leja, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, 

Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

Wniosek przyjęto 

  

 Radna E. Stępień zapytała czy w związku ze zmianą diety dla radnych diety będzie 

również podejmowana uchwała dotycząca sołtysów, gdyż wniosek był składany w 2018 roku. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka wyjaśniła, że takiego punktu nie ma w porządku 

obrad. 

Radna E. Stępień dodała, że należy podkreślić, iż sołtysi również proszą o zwiększenie 

diety.  

Radna U. Matusiak złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sprawy 

podwyższenia diet dla sołtysów.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka powiedziała, że w tej chwili nie ma 

przygotowanego projektu uchwały.   

Radny R. Kuziemski przypomniał, że na ostatniej Komisji Wspólnej, radni byli zgodni 

za podniesieniem diety dla sołtysów, ale nie było konkretnych propozycji. Radni mieli 

zapoznać się z wysokością diet sołtysów w ościennych gminach.  

Radna B. Michałowska dodała, że miało to być wypracowane na następnym 

posiedzeniu Wspólnych Komisji.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka stwierdziła, że temat należy przygotować, 

omówić na posiedzeniu Komisji i przygotować stosowany projekt uchwały na następną Sesje 

RG.   

Radna B. Michałowskadodała, że  tak wstępnie było mówione na ostatnim 

posiedzeniu Komisji, na której nie było p. Ewy Stępień.  

Radna U. Matusiak powiedziała, że należałoby przygotować temat na najbliższe  

komisję, a obecnie można tylko zaopiniować kto jest za takim pomysłem.   

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poprosiła aby Komisje wpisały do  porządku 

najbliższego posiedzenia sprawy diet dla sołtysów, po czym zostanie przygotowany stosowny 

projekt uchwały na najbliższą Sesję RG.   

Następnie Przewodnicząca RG Grażyna Górka poddała pod głosowanie proponowany 

porządek obrad ze zmianą.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (Marcin Soból, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Mieczysław Bielak, 

Marek Leja, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, 

Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

Porządek obrad zatwierdzono 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 
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3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XLIII/2021. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Radziejowice. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2021 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice. 

9. Uchwała Budżetowa Gminy Radziejowice na 2022 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych Rady 

Gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radziejowice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie innym jednostkom 

samorządu terytorialnego zadania własnego Gminy Radziejowice z zakresu opieki nad 

dziećmi w wieku do lat trzech uczęszczającymi do żłobków, klubów dziecięcych lub 

będącymi pod opieką dziennych opiekunów działających na terenie tych jednostek. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w formie 

darowizny. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m. Radziejowice-Parcel. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m. Krze Duże. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m. Zboiska.  

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad. 

 

 

Punkt 3.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poinformowała, że do protokołu z Sesji RG                              

Nr XLIII/2021 nie wpłynęły żadne uwagi i poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowanie, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (Marcin Soból, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Mieczysław Bielak, 

Marek Leja, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, 

Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

Protokół zatwierdzono.  

 

Punkt 4.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy 

Radziejowice. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowanie, przy obecności 12 radnych: 

- 10 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Radosław Kuziemski, 
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Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/322/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 5.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowanie, przy obecności 12 radnych: 

- 10 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/323/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 6.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2021 rok.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. Brak połączenia 

radny Marek Leja. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 11 radnych: 

- 9 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, 

Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin 

Mrówczyński) 

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/324/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 7.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowanie, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/325/2021 w załączeniu) 

 

Do Sesji Rady Gminy dołączył p. Paweł Dymecki (13 Radnych) 
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Punkt 8.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice. Następnie przedstawiła uchwałę Nr 

3.h./245/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 

grudnia 2021r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Radziejowice projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice.  

Radna Jolanta Leczkowska zapytała jakie jest obecne zadłużenie Gminy i jakie będzie 

na koniec 2022r.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska odpowiedziała, że na koniec 2022 roku 

przewiduje się zadłużenie na kwotę 17.585.968 zł., na koniec roku 2021r. zadłużenie wyniesie 

16.613.632 zł.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy projekt 

uchwały.  

W wyniku głosowanie, przy obecności 13 radnych: 

- 12 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (Paweł Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/326/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 9.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt Uchwały Budżetowej 

Gminy Radziejowice na 2022 rok. Następnie przedstawiła uchwałę Nr 3.c./251/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 grudnia 2021r. w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Radziejowice projekcie uchwały 

budżetowej na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w 

projekcie.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radny P. Dymecki poprosił o wyjaśnienie jaka podwyżka wynagrodzeń została 

zaplanowana w roku 2022 w dziale 410, rozdział 750,023, w którym jest znaczny wzrost 

planowanych wydatków o 650.000 zł. 

Skarbnik Gminy M. Górniewska odpowiedziała, że wynagrodzenia konserwatorów 

wynoszą ok. 300.000zł. Dodała, że w dziale tym jest również zaplanowana wypłata odpraw i 

nagród jubileuszowych.  

Radny P. Dymecki dodał, że przeliczając na podwyżki jest ok 350 000 zł. Następnie 

przypomniał, że na Komisach  wszyscy wypowiadali się za podwyższeniem diet dla sołtysów, 

którzy są najbliżej mieszkańców z danej wsi. Zapytał jakie inwestycje, poza funduszem 

sołeckim, będą realizowane w ramach wniosków do budżetu w sołectwach.  
Skarbnik Gminy M. Górniewska odpowiedziała, że poza funduszem sołeckim będzie 

realizowana m.in. budowa placu społeczno-kulturowego w Korytowie A. 

Radny P. Dymecki podkreślił, że do placu społeczno-kulturowego w Korytowie A 

dokładamy z budżetu ok. 500.000 zł.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska dodała, że pozostałe pozycje inwestycyjne są 

determinowane otrzymywanym dofinansowaniem ze źródeł zewnętrznych. Będzie to również 

budowa strażnicy OSP w Kuklówce Zarzecznej, modernizacja SUW. 

 Radny P. Dymecki powiedział, że wnioski sołeckie dotyczyły głównie inwestycji 
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drogowych.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska powiedziała, że w dziele 600 drogi publiczne, 

gminne są ujęte inwestycje realizowane  z funduszy sołeckich, nie ma tutaj innych inwestycji.  

Radny P. Dymecki - czyli wszystkie inne wnioski sołtysów, tych którzy są najbliżej 

ludzi zostały odrzucone.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska wyjaśniła, że równie ważne dla mieszkańców jest 

zapewnienie wody i odprowadzenie ścieków, jak też dla kilku sołectw budowa strażnicy OSP 

w Kuklówce Zarzecznej, czy też rozbudowa obiektów oświatowych.  

Radna U. Matusiak powiedziała, że  jest zaniepokojona tym, że na inwestycje drogowe 

są przeznaczane środki z funduszu sołeckiego,  zbyt mało inwestujemy z budżetu w drogi.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska poinformowała, że potrzeba inwestycji drogowych 

jest zauważana , dlatego też wnioski jakie będą składane do Polskiego Ładu będą dotyczyły 

budowy i rozbudowy dróg gminnych. Będziemy również składać wnioski do programu z 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Radna U. Matusiak powiedziała, że bardzo dobrze iż Gmina stara się o środki 

zewnętrzne na inwestycje drogowe, ale należy podkreślić, że wpisane do budżetu  zadania 

będą realizowane z funduszu sołeckiego. 

Kier. Ref. E. Pawlak dodała, że w zakresie potrzeb inwestycyjnych wodno-

kanalizacyjnych należy wymienić miejscowości Korytów A na  ul. Działkowej i Malinowej, 

Tartak Brzózki na ul. Polnej, Radziejowice-Parcel ul. Bajeczna, ul. Ossolińskich, które będą 

realizowane w roku 2022 również w ramach potrzeb mieszkańców.   

Skarbnik Gminy M. Górniewska powiedziała, że należy także wymienić dalszą 

realizację inwestycji oświatowych, którymi jest rozbudowa SP w Kuklówce Radziejowickiej, 

oraz budowa obiektu sportowego, na które w budżecie 2022 wkład własny został 

zaplanowany 1.570.000. zł., które pozwolą zaspokoić potrzeby ok. kilkuset dzieci.  

Radna U. Matusiak powiedziała, że niecałe 400.000 zł. wraz z oświetleniem i środki 

funduszu sołeckiego przewidziane na drogi to absolutnie za mało. W tym budżecie gminy 

powinno być znacznie więcej środków własnych na drogi.   

Radna B. Michałowska dodała, że prawie wszyscy tak samo  uważają.  

Radna J. Leczkowska powiedziała, że niektóre sołectwa wolą inwestować w place 

sołeckie niż w remonty dróg. Dodała, że są sołectwa które cały czas inwestują w utwardzenie 

dróg i za to nie są premiowane tak jak Adamów jeden i drugi, Zazdrość, Chroboty, Benenard. 

Tak wielkie dofinansowanie dwóch placy, pomijając i zabierając innym pieniądze. Więc 

mówienie, że za mało przeznacza się na drogi  jest śmieszne i brak własnej samokrytyki. 

Dalej Krzyżówka jakie ma dogi, Adamów-Wieś. Od trzech lat to się kręci Korytów,                 

Korytów A, Kuklówka, Nowe Budy, Radziejowice. Dodała, że od 2018r. składa wnioski do 

budżetu o lampy solarne spoza funduszu sołeckiego, ponieważ jest on przeznaczany 

systematycznie na utwardzenie dróg w Benenardzie.  

Radny R. Kuziemski podkreślił, że nie na jednej komisji były rozmowy, że w 

pierwszej kolejności będą realizowane inwestycje, które otrzymują dofinansowanie. Tak też 

się stało w przypadku budowy placu sołeckiego w Korytowie. W przypadku inwestycji 

drogowych również szukane są takie rozwiązania, na które można uzyskać środki zewnętrzne, 

tak jak ul. Polna z FOGR. Jeśli chodzi o realizację placu sołeckiego w Korytowie, to 

mieszkańcy o tym zdecydowali na zebraniach sołeckich, wypowiadając się na temat 
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priorytetów inwestycyjnych.  

Radna U. Matusiak stwierdziła, że radna Jolanta Leczkowska nie zrozumiała jej 

wypowiedzi, ponieważ nie jest ona przeciwna budowie placów kulturalno-oświatowych w 

innych miejscowościach, gdyż to nie radni ani sołtysi o tym decydują tylko mieszkańcy, 

którzy tego oczekują. Dodała, że ten budżet jest dalece nie wystarczający, dlatego wstrzymała 

się od głosu na Komisach przy opinii nt. projektu budżetu, ale mając na uwadze, że 

pozyskamy środki z zewnątrz, może uda się inwestować w drogi, pomimo tej  trudnej 

sytuacji. Na drogi w zeszłym roku mieśmy 400 tys. zł.  i podwyższyliśmy w tym roku  na 800 

tys. zł.  a na 2022r. znowu jest 400 tys. zł.  

 Radny M. Bielak - nie wie o co chodziło radnej Leczkowskiej w sprawie Nowych 

Bud, ponieważ od 12 lat jest realizowane 700 metrów drogi, i jest jeszcze nie skończona.  

Radna J. Leczkowska powiedziała, że mieszkańcy z Korytowa zwracają się do niej że 

ciężkie pieniądze są przeznaczane na place sołeckie podczas gdy brak jest parkingów przy 

sklepie jednym i drugim, oraz że nie ma punktu aptecznego jak również braku informacji o 

zebraniach sołeckich i niektórzy mieszkańcy nie znają obecnego sołtysa.  

Radny R. Kuziemski powiedział, że po raz pierwszy słyszy o sprawie punktu 

aptecznego, ponieważ gdzie by można było go zlokalizować? Na temat parkingu przed 

sklepem, plac nie jest własnością Gminy Radziejowice, więc  Gmina nie może z budżetu 

przeznaczać środki na taki cel. Dodał, że informacje o zebraniach są umieszczane na tablicach 

sołeckich, i Ci którzy chcą uczestniczyć wiedzą o zebraniach.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka stwierdziła, ze dalsza dyskusja na ten temat jest 

bezpodstawna. 

Radny P. Dymecki poinformował, że w wypowiedzi prasowej Zastępca Wójta 

poinformował, że w budżecie gminy na rok 2022 przewiduje się  kwotę 54.000.000 zł w 

budżecie na rok 2022 na wydatki. Zapytał czy zostały jakieś wydatki zdjęte z planu 

tegorocznego budżetu, czy są to informacje o których my jeszcze nie wiemy, a są planowane 

jakieś nowe   inwestycje na te 10.000.000 zł.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poprosiła o pisemne skierowanie powyższego 

zapytania, ponieważ z rożnych powodów nie mogą w Sesji uczestniczyć Pani Wójta i 

Zastępca Wójta.   

Radny P. Dymecki - może Pani Skarbnik - może odpowiedzieć na to pytanie.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska poinformowała, że plan wydatków na rok 2022 

kształtuje się 44.915.000 zł. być może to jakieś przejęzyczenie.  

Radny P. Dymecki - taka informacja została przekazana mieszkańcom w Biuletynie 

Gminy Radziejowice, grudzień 2021.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka dodała, że może to błąd piśmienniczy.  

Następnie Przewodnicząca RG Grażyna Górka poddała pod głosowanie projekt 

Uchwały Budżetowej Gminy Radziejowice na 2022 rok. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 13 radnych: 

- 10 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

- 3 głosami „przeciw” (Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/327/2021 w załączeniu) 
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Przewodnicząca RG Grażyna Górka ogłosiła 10-minutową przerwę w obradach.  

 

Do Sesji Rady Gminy dołączył p. Bogdan Kowalski (14 Radnych) 

 

Punkt. 10.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały ustalenia zasad 

przyznawania diet dla radnych Rady Gminy, wraz z odczytaniem uzasadnienia. 

Następnie Przewodnicząca RG poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 8 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński) 

- 6 głosami „przeciw” (Paweł Dymecki, Radosław Kuziemski, Ewa Stępień, Jolanta 

Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/328/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 11.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radziejowice i  poprosiła o zabranie głosu 

przez Kier. Ref. Małgorzatę Strzemieczną. 

 P. Małgorzata Strzemieczna poinformowała, że wprowadzenie nowych zasad 

wynagradzania pracowników zatrudnionych z wyboru oznacza, że wielkość wynagrodzenia 

Wójta Gminy  Radziejowice wymaga dostosowania do aktualnych wymogów prawnych. 

Gmina jako podstawowa jednostka samorządu terytorialnego odpowiada za wszystkie 

sprawy o zasięgu lokalnym, które – zgodnie z założeniami ustawy o samorządzie 

gminnym – mogą się przysłużyć „zaspokojeniu zbiorowych potrzeb wspólnoty”. 

Nawet jeśli prawo wyraźnie nie nakazuje gminom podejmowania określonych działań 

czy rozwiązywania konkretnych problemów, władze gminy nie mogą tego traktować 

jako wymówki dla swojej bierności.  

Należy zauważyć, iż przez 9 lat  P. Wójt Gminy Radziejowice była jednym z najmniej 

zarabiających wójtów w powiecie żyrardowskim.  

Wójt ponosi odpowiedzialność za wyniki pracy Urzędu, efektywne jego funkcjonowanie oraz 

zapewnia warunki sprawnej organizacji . 

Wójt jako funkcjonariusz publiczny ponosi odpowiedzialność karną za przekroczenie 

uprawnień, podejmowanie czynności bez wyraźnej podstawy prawnej lub faktycznej. 

Na osobach kierujących jednostkami samorządowymi ciąży również odpowiedzialność karna 

skarbowa gdyż osoby te odpowiadają m.in. za gospodarowanie mieniem komunalnym i 

wykonanie budżetu. 

Wójt wykonuje pracę poza normalnymi godzinami pracy, w niedzielę i święta. Za pracę w 

godzinach nadliczbowych nie otrzymuje żadnej rekompensaty tzn. pracę tą wykonuje bez 

prawa do wynagrodzenia oraz dodatku z tytułu pracy w godzinach nadliczbowych.  

Wójt wykonuje czynności z zakresu prawa pracy wobec kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych tj dyrektorów 3 szkół podstawowych, 2  przedszkoli, dyrektora Gminnego 

centrum oświaty i kierownika gminnego ośrodka pomocy społecznej, dyrektora gminnego 

centrum kultury „Powozownia” oraz 42 pracowników Urzędu Gminy zatrudnionych w 

pełnym i niepełnym wymiarze czasu pracy na stanowiskach urzędniczych oraz stanowiskach 
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pomocniczych i robotniczych. 

Dzisiejszy obraz Gminy Radziejowice to efekt pracy Organów gminy w tym organu 

wykonawczego Wójta Gminy oraz wszystkich mieszkańców. 

Dlatego ustalając wynagrodzenie należy docenić ogromne zaangażowanie w wykonywaną 

pracę Wójta Gminy Radziejowice Urszuli Ciężkiej. 

Następnie głos zabrała Kier. Ref. Ewa Pawlak przedstawiając inwestycje w sektorze 

wodno-kanalizacyjnym kadencja P. Wójt  Urszuli Ciężkiej w latach 2013-2021 r. 

Na dzień 31.12.2012 dł. sieci wodociągowych wynosiła 120,36 km – tj. 2060 szt. przyłączy. 

Począwszy od 2013r. były realizowane inwestycje wodociągowe w miejscowościach: Budy 

Mszczonowskie, Benenard ogółem, Tartak Brzózki ul. (Klonowa, Piaskowa), Kuranów, 

Kuklówka Radziejowicka (Dobiegała), Radziejowice Parcel (ul. Leśna z bocznymi), Korytów 

A spinka z Żyrardowem (Działkowa z Roszarniczą).  

Wymiana odcinka wodociągu podwieszonego pod mostem w Radziejowicach                                  

ul. Sienkiewicza, Tartak Brzózki ul. Wiosenna, Spinka Adamów-Parcel ul. Letnia 

Radziejowice ul. Białej Brzozy, Kuklówka Zarzeczna, odcinek w ul. Jaktorowskiej. 

W roku 2018 - 0,70 km sieci wodociągowej, 2019 r.- 0,60 km sieci , 2020 r.- 0,59 km.  

Rok 2021 jeszcze nie jest rozliczony, ale około 2 km sieci wodociągowej m. Radziejowice -

Parcel ul. Akacjowa, Krze Duże (za DRYVIT), Zazdrość część przy obwodnicy Żyrardowa, 

Radziejowice-Parcel część ul. Bocznej. 

Stan na 31.12.2020 roku wynosił 134,6 km  sieci - 2808 szt. 

Ogółem wzrost ilości sieci wodociągowej za kadencji Wójt Urszuli Ciężkiej wynosi 14,24 

km, a wzrost ilości przyłączy wody 748 szt. 

Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi : 

Korytów ,Korytów A, Tartak Brzózki , Radziejowice o długości 46,7 km , ilość przyłączy 

kanalizacyjnych 782 szt. wartość finansowa to  24 mln. zł.,  

Główny projekt budowy kanalizacji zakończono w grudniu 2014 roku. 

Dofinansowanie do budowy  wynosiło 9.487.000, 97 zł. z Programu Operacyjnego  

Infrastruktura i Środowisko NFOŚiGW Warszawie. Rozliczone prawidłowo wraz z 

zachowaniem trwałości projektu przez 5 lat. 

Obecnie mamy na 31.12.2020 r. - 901 przyłączy kanalizacyjnych  

Nastąpił wzrost od zakończenia projektu głównego  o 119 szt. przyłączy kanalizacyjnych  

długość sieci kanalizacyjnej wynosi 60,3 km., nastąpił wzrost o 13, 6 km rozbudowanej sieci 

kanalizacyjnej od zakończenia projektu głównego. 

Ponadto na przełomie 2016/2017 rozbudowana została Stacja Uzdatniania Wody w  

miejscowości Krze Duże. 

Natomiast w roku 2018 zrealizowano zadanie  „Zaprojektowanie, przebudowa i rozbudowa 

ujęcia wody w miejscowości Korytów gmina Radziejowice”.  

W 2020 roku Gmina Radziejowice wykonała dokumentację techniczną modernizacji stacji 

uzdatniania wody w miejscowości Radziejowice która wybudowana została w latach 70 

ubiegłego wieku  z podziałem na dwa etapy : 

Etap I obejmuje realizację w 2021 roku. 

Budowę kablowej i rozbiórkę napowietrznej sieci elektroenergetycznej 

Rozbiórkę istniejącego – zbiornika retencyjnego na wodę uzdatnioną i budowę nowego 

zbiornika o pojemności 150 m 3wraz z przebudową infrastruktury . 

Remont odcinka rurociągu technologicznego zrzutu wód popłucznych ze stacji uzdatniania 
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wody do rzeki Pisi–Gągoliny. 

Etap II zaplanowany do realizacji w 2022 roku 

Obejmuje wykonanie modernizacji budynku i urządzeń  stacji uzdatnia wody wraz z 

zagospodarowaniem terenu. 

Celem II etapu modernizacji jest wprowadzenie nowych rozwiązań technologicznych , 

zapewnienie automatycznej pracy Stacji Uzdatnia Wody z dostarczeniem wody do wiejskiej 

sieci wodociągowej  o określonych parametrach , wyposażenie filtrów w nowe złoża  

filtracyjne do redukcji związków żelaza i manganu , monitoring pracy obiektu , w razie 

konieczności wysyłanie informacji o stanach alarmowych do pracowników stacji. 

Realizacja tego zadania wymaga jednak zwiększenia mocy z 17 kW do 60 kW i zmiany 

sposobu zasilania  ,  Gmina Radziejowice podpisała w tym względzie umowę z PGE , termin 

przyłączenia 06.05.2022 r. 

W  niedalekiej przyszłości należy szukać  nowych zasobów eksploatacyjnych do poboru  

wody i budowy nowych studni wraz z urządzeniami do produkcji i dystrybucji wody. 

Zasobów eksploatacyjnych istniejących ujęć nie da się zwiększyć a odbiorców wody wciąż 

przybywa. Wyzwaniem jest i będzie też rozbudowa sieci wodociągowych  dla terenów 

mieszkalnych i utrzymanie w dobrym, bezawaryjnym  stanie technicznym istniejącej 

infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. 

Pracownik UG Justyna Sobczak przedstawiła podsumowanie inwestycji drogowych w 

latach 2013-2020. W okresie tym wykonano podbudowę z nawierzchnią asfaltową na odcinku 

o długości 15042 mb. w tym sama nawierzchnia asfaltowa ponad 11 tys. mb.  

Również wykonano podbudowę z kruszywa łamanego na powierzchni 8785,25 mb. Został 

ułożony destrukt bitumiczny, pozyskany nieodpłatnie z Województwa Mazowieckiego w 

ilości 6156 mb. Zostały wykonane chodniki na powierzchni 2421 m2, a także parkingi i 

miejsca postojowe o powierzchni 1086 m2.  W bieżącym roku zostało zakupione kruszywo 

łamane (tłuczeń, gruz) na bieżące remonty dróg gminnych.  

Radna J. Leczkowska zapytała czy wykonywane roboty drogowe były finansowane z 

funduszu sołeckiego czy z budżetu gminy.  

Pracownik UG Justyna Sobczak odpowiedziała, że destrukt został pozyskany 

nieodpłatnie, natomiast na jego rozłożenie zostały wykorzystane środki z funduszy sołeckich. 

Remonty dróg i rozłożenie tłucznia było sfinansowane z środków własnych oraz z funduszy 

sołeckich.  

Na temat inwestycji oświatowych, oraz zakresu realizowanych  projektów i programów z 

zakresu szkół zabrała głos dyr. GCO Beata Kalina.  

REALIZACJA ZADAŃ OŚWIATOWYCH 2013-2021 

Pod kierownictwem Pani Wójt - Urszuli Ciężkiej pomimo niskiej subwencji oświatowej oraz 

ograniczonych środków budżetowych Gmina Radziejowice z powodzeniem realizuje zadania 

wyznaczone prawem organom prowadzącym publiczne szkoły i placówki.  

Podczas pełnienia funkcji Wójta Gminy przez p. Urszulę Ciężką znacznie wzrosły standardy 

pracy szkół i przedszkola, nastąpiła duża poprawa warunków lokalowych, także  zasoby 

szkolne zostały uzupełnione w nowe wyposażenie niezbędne do podniesienia jakości 

warunków nauki, z czego przede wszystkim skorzystają dzieci i młodzież zamieszkujący 

gminę Radziejowice. 

Stale rosnące, wysokie koszty utrzymania jednostek oraz zmiany przepisów generują kolejne 
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kategorie wydatków i powodują, iż oprócz subwencji przekazywanej z budżetu państwa, na 

radziejowicką edukację przeznaczana jest corocznie z budżetu Gminy kwota kształtująca się 

na poziomie, co najmniej 4 milionów złotych.  

W związku z tym systematycznie i z sukcesem pozyskujemy dla Gminy Radziejowice 

dodatkowe środki finansowe z funduszy i źródeł zewnętrznych (z funduszy unijnych,  

z programów rządowych czy z rezerwy subwencji oświatowej), na przestrzeni lat 2013-2021 

były to środki w łącznej wysokości ponad 3,6 mln. zł. np: 

- projekty unijne – te z poprzedniego rozdania funduszy unijnych (Sukces i rozwój z 

indywidualizacją- wyposażenie do prowadzenia zajęć dla klas I-III a zwłaszcza z gimnastyki 

korekcyjnej- 103 tys. zł., Moja przyszłość zajęcia dla uczniów klas VIII samych i III 

gimnazjum,- 73,5tys.zł., CYFROWA POLSKA- ponad 100 komputerów dla szkół i placówek  

i te z bieżącej perspektywy podziału funduszy unijnych – ZARADNI, KOMPETENTNI  

i KREATYWNI z Gminy Radziejowice- 3 projekty na łączną kwotę dofinansowania ponad 2 

mln. zł.- wyposażenie w pomoce do nauki przedmiotów matematyczno-przyrodniczych, 3 

pracownie komputerowe, pracownia garncarska, i pracownia SI, zajęcia dodatkowe dla 

uczniów, szkolenia dla nauczycieli, Kiedy śmieje się dziecko śmieje się cały świat- projekt 

dla przedszkola i roczne funkcjonowanie 1 oddziału przedszkolnego- ponad 330 tys. 

ZDALNA SZKOŁA i ZDALNA SZKOŁA+ sprzęt do nauki zdalnej- 115 tys.zł. 

- programy rządowe (AKTYWNA TABLICA, BEZPIECZNA+, NARODOWY PROGRAM 

ROZWOJU CZYTELNICTWA), 

- zwiększenia kwoty części oświatowej subwencji ogólnej z 0,4% rezerwy z tytułu 

wyposażenia GABINETÓW LEKARSKICH -29 tys., z tytułu wyposażenia w pomoce 

dydaktyczne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych -63 tys., 

500+ dla nauczycieli – na zakup sprzętu do nauki zdalnej, czy dofinansowanie do zajęć 

wspomagających – zajęcia dodatkowe dla uczniów   

- dofinansowania z Funduszu Zajęć Sportowych dla Uczniów (MSiT) programy UMIEM 

PŁYWAĆ nauka pływania -wyjazdy na basen, MAŁY MISTRZ- zajęcia sportowe dla 

najmłodszych,  

- i inne źródła dofinansowań SPORTOWA POLSKA (Fundusz Rozwoju Lokalnej 

Infrastruktury Sportowej MSiT)- BOISKO, POWER (program operacyjny wiedza edukacja 

rozwój)- mobilność ponadnarodowa uczniów, RPOW (program rozwoju obszarów wiejskich) 

– plac rekreacyjny 229 tys.zł. 

Pani Wójt zawsze analizuje potrzeby zgłaszane przez Dyrektorów placówek oświatowych i 

priorytetowo traktuje realizację działań dążących do zapewnienia bezpiecznych oraz 

higienicznych warunków edukacji dzieci i młodzieży.  Na zlecenie p. Wójt na bieżąco 

dokonujemy niezbędnych  remontów oraz modernizacji  w szkołach i przedszkolu, W okresie 

ostatnich lat wykonaliśmy szereg inwestycji dostosowujących podległe placówki do 

wytycznych Państwowego Inspektora Sanitarnego. Były to zarówno drobne interwencje o 

charakterze estetyki pomieszczeń, ale i ważne gruntowne remonty oraz zakupy inwestycyjne, 

takie jak m.in.: 

- kompleksowa modernizacja hali sportowej i dwóch sal gimnastycznych  

znajdujących się w szkołach podstawowych, 

- doświetlenie korytarza, remont sal lekcyjnych, pomieszczeń sanitarnych i 

zaplecza  
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sportowego oraz kompleksowy remont klatki schodowej i wymiana części 

ogrodzenia  

w Szkole Podstawowej w Radziejowicach, 

- kompleksowe modernizacje pomieszczeń kuchni, świetlicy, większości sal 

lekcyjnych   

oraz termomodernizacja połaci dachowej skrzydła budynku Szkoły 

Podstawowej  

w Korytowie A, 

- kompleksowy remont korytarzy szkolnych oraz wymiana centralnego 

ogrzewania  

w Szkole Podstawowej w Kuklówce Radziejowickiej 

Przede wszystkim przeprowadzenie oraz bieżąca realizacja DUŻYCH INWESTYCJI  

w infrastrukturę oświatową - pobudowanie NOWEGO BUDYNKU NA POTRZEBY 

ODDZIAŁÓW PRZEDSZKOLNYCH W KORYTOWIE A, (ponad 4 mln. zł.) pobudowanie 

NOWEGO PRZEDSZKOLA W RADZIEJOWICACH (ponad 9 mln. zł.), rozbudowa SZKOŁY 

PODSTAWOWEJ W KUKLÓWCE RADZIEJOWICKIEJ (aktualnie łącznik z 3 salami 

lekcyjnymi i ciągiem komunikacyjnym, dostosowanie budynku do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, w kolejnym etapie budowa HALI SPORTOWEJ). 

Następnie Przewodnicząca RG Grażyna Górka poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radziejowice. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 9 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski) 

- 5 głosami „przeciw” (Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  

Bogdan Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/329/2021 w załączeniu) 

Podczas głosowania radny Paweł Dymecki stwierdził, że nie został odczytany projekt 

uchwały w całości tzn. w jakie wysokości ustala się miesięczne wynagrodzenie brutto 

Wójtowi Gminy Radziejowice. Tak samo odbyło się głosowanie nad uchwałą dotyczą 

ustalenia diet dla radnych.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poinformowała, że pan Radny był obecny na 

posiedzeniu Komisji Wspólnych na których Radni ustalili, że zapis będzie miał brzmienie: 

Ustala się miesięczne wynagrodzenie brutto Wójta Gminy Radziejowice Pani Urszuli 

Ciężkiej w następującej wysokości:                                                   

1) wynagrodzenie zasadnicze  -  10.250,00 zł 

2) dodatek funkcyjny    -    3.150,00 zł 

Radny P. Dymecki stwierdził, że po dyskusji w Komisjach powinna być przedstawiona 

uchwała z przyznawaną wysokością wynagrodzenia miesięcznego. Dodał, że nie zostało to 

opublikowane na bip.  

Kier. Ref. M. Strzemieczna przypomniała, że na posiedzeniu Komisji radni głosowali i 

zaopiniowali projekt uchwały w maksymalnej wysokości wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego.   

Radny P. Dymecki powiedział, że uchwała dotycząca diet radnych na komisjach, nie 

uzyskała akceptacji radnych, więc głosowanie jej bez pełnej treści jest obarczone wadą 
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prawną.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji 

odbyło się głosowanie z propozycją taką jaka został przedstawiona podczas Komisji. 

Wspólnie z Wiceprzewodniczącym zdecydowali  aby poddać pod głosowanie radnych taki 

projekt uchwały.   

Radny P. Dymecki powiedział, że dobrze by było przeczytać projekt uchwały, 

żebyśmy wiedzieli nad czym my tak naprawdę w tej chwili głosujemy i dopiero poddawać 

pod dyskusje. Dodał, że nie wszyscy byli obecni na posiedzeniu Komisji.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka wyjaśniła, że osoby zainteresowane projektami 

uchwał zgłosiły się i otrzymały pełną informację na ten temat, w tym również Radni 

nieobecni na Komisji.   

Radny P. Dymecki powiedział, że uchwała powinna być odczytana zanim będzie 

poddana pod głosowanie.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka przypomniała , że wcześniejsze ustalenia były 

aby nie odczytywać projektów uchwał na Sesjach, więc uwaga nie jest dla niej zrozumiała.  

Radny P. Dymecki zwrócił uwagę, że w budżecie na 2022r. na wynagrodzenia w 

urzędzie jest przewidziana kwota 350.000 zł.. Przyznając maksymalne wynagrodzenie dla 

Pani Wójt, otrzymuje ona 225.000 zł., więc na pozostałe wynagrodzenia pracowników 

pozostanie 125.000 zł.   

Przewodnicząca RG Grażyna Górka przypomniała, że Pan radny mógł przed 

głosowaniem wyrazić swoje zdanie, ale tego nie uczynił. Dlatego uważa, że takie zachowanie 

i uwagi nie są na miejscu.  

 

Punkt 12.  

 Dyr. GCO Beata Kalina przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie innym jednostkom samorządu terytorialnego zadania własnego Gminy 

Radziejowice z zakresu opieki nad dziećmi w wieku do lat trzech uczęszczającymi do 

żłobków, klubów dziecięcych lub będącymi pod opieką dziennych opiekunów działających na 

terenie tych jednostek. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/330/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 13.  

 Pracownik UG Wioletta Rydzewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w formie darowizny. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 
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- 14 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/331/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 14.  

Pracownik UG Wioletta Rydzewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego. 

Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/332/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 15.  

Pracownik UG J. Sobczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy Letnia w m. Radziejowice-Parcel. 

Następnie Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/333/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 16.  

Pracownik UG J. Sobczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy Marzeń w m. Krze Duże.  

Następnie Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/334/2021 w załączeniu) 

 Podczas głosowania radny P. Dymecki poprosił o poprawienie załącznika graficznego 

do uchwały, w którym ul. Marzeń jest przyporządkowana do Kamionki.  
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Punkt 17.  

Pracownik UG J. Sobczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy Kolorowa w m. Zboiska.   

Następnie Przewodnicząca RG Grażyna Górka zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowanie, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Marcin Soból, Mieczysław Bielak, Marek Leja, Grażyna Górka, Barbara 

Michałowska, Paulina Partyka, Beata Trzaskowska, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Paweł Dymecki, Ewa Stępień, Jolanta Leczkowska, Urszula Matusiak,  Bogdan 

Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XLIV/335/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 18.  

Przewodnicząca RG Grażyna Górka poinformowała, że nie wpłynęły interpelacje i 

zapytania radnych.  

 

Punkt 19. 

 Radna Urszula Matusiak ponownie zawnioskowała o uproszczenie druków deklaracji 

śmieciowych, ponieważ wypełnianie jej stwarza problem, szczególnie osobom starszym. 

Zaproponowała również aby na stronie internetowej gminy, facebook została umieszczona 

informacja o aktualnie obowiązującej stawce za odpady komunalne.  

 Kier. Ref. H. Kaniewska powiedziała, że temat uproszczenia druków deklaracji 

śmieciowej będzie jeszcze omawiana z pracownikiem odpowiedzialnym że to zadanie. 

Dodała, że informacja o stawce za odpady komunalne w roku 2022 zostanie umieszczona na  

stronie internetowej i facebook oraz zostanie rozesłana do radnych i sołtysów.  

Mieszkaniec Tartak Brzózki poprosił o przedstawienie wyliczeń (kwotowo) 

wynagrodzenia Wójta obecnie obowiązującego i po podwyżce.  

Radna E. Stepień zgłosiła, iż w nocy z 24 na 25 grudnia br. na ul. Truskawkowej 

wybuchł pożar, w wyniku którego mieszkaniec stracił dach nad głową. Zapytała na jaką 

pomoc z Urzędu Gminy będzie mógł liczyć poszkodowany. Dodała, że mieszkaniec nie ma tu 

rodziny i że pochodzi z okolic Rzeszowa. Zawnioskowała o przyznanie Jemu mieszkania 

socjalnego, lub zastępczego na okres ok. 10 miesięcy. Po okresie zimowych będzie chciał 

naprawiać spalony dach,  na razie doraźnie nocuje u sąsiadów.  

Kier. GOPS M. Karpiniuk poinformowała, że mieszkaniec który jest poszkodowany w 

wyniku opisanego pożaru może otrzymać pomoc w ramach zdarzenia losowego. Należy 

sprawdzić czy budynek był ubezpieczony. Zaproponowała aby zgłosił się on do Urzędu 

Gminy w celu dopełnienia formalności.  

Radna E. Stępień stwierdziła, że nie chodzi o pomoc materialną tylko bardziej o 

zorganizowanie tymczasowego mieszkania zastępczego na czas odbudowy domu. Dodała, że 

poszkodowany jest pracownikiem straży pożarnej zawodowej w Grodzisku.  

Kier. GOPS M. Karpiniuk poinformowała, że dlatego należy domówić spotkanie w 

GOPS z poszkodowanym.   

Kier. Ref. E. Pawlak powiedziała, że w zasobach komunalnych gminy nie 

dysponujemy lokalami socjalnymi, noclegowni i nie ma pomieszczeń  tymczasowych. 
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Natomiast zasoby komunalne gminy są obecnie zasiedlone.    

Radna E. Stępień zapytała czy jest możliwość udzielenia pomocy finansowej w 

ramach wynajmu pokoju.   

Kier. Ref. E. Pawlak należy to sprawdzić i wspólnie wyjaśnić na spotkaniu.  

Kier. Ref. M. Strzemieczna przedstawiła dotychczasowe wynagrodzenie Wójta Gminy 

Radziejowice reguluje uchwała Nr II/10/2018 z dnia 30 listopada 2018 r. dostępna w BIP, w 

której wynagrodzenie miesięczne wynosi:   

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości  - 4.700 zł,  

2) dodatek funkcyjny w wysokości - 1.900 zł, 

3) dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego  

Zgodnie z obecnie podjętą uchwałą wynagrodzenia Wójta brutto wynosić będzie:                                                      

1) wynagrodzenie zasadnicze  -  10.250,00 zł 

2) dodatek funkcyjny    -    3.150,00 zł 

Wójtowi Gminy przysługują: dodatek specjalny w kwocie wynoszącej łącznie 30% 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.  

 Radny P. Dymecki zapytał czy kwota zawarta w zapisie „Odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych z nieruchomości na terenie Gminy Radziejowice, na których 

zamieszkują mieszkańcy w wysokości 197.807,31 zł zawarta w uchwale w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021, jest kwotą która 

pozostała z umowy, która była zawarta w grudniu na kwotę 2.424.608 zł.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska odpowiedziała, że wynika to z tej umowy, i która 

była niedawno aneksowana.  

 

Punkt 20.  

Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice Grażyna Górka zamknęła XLIV Sesję 

VIII kadencji Rady Gminy Radziejowice.  

 

Protokołowała: 

Anna Chadryś 

              

         


